
 

 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Rafała Romanowskiego w sprawie 
banerów reklamowych w ramach kampanii „Nie dla podziału Mazowsza!”. 
odpowiadając na interpelację z dnia 8 marca 2021 r. w sprawie banerów reklamowych, poniżej 
przedstawiam odpowiedzi na pytania zawarte w Pana  piśmie:  
1) Z kim została podpisana umowa na usługi reklamowe? 

Samorząd Województwa Mazowieckiego nie podpisywał umowy na usługi reklamowe. 
2) Jakie korzyści finansowe osiągnie Muzeum za udostępnienie miejsca reklamowego? 

Muzeum Szlachty Mazowieckiej w Ciechanowie nie pobiera korzyści finansowych z 
udostępnienia miejsca reklamowego.  

3) Na terenie których jeszcze jednostkach nadzorowanych przez Zarząd Województwa 
Mazowieckiego wiszą podobne banery? 
Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego w Warszawie nie prowadzi analiz 
dotyczących plakatów czy banerów zawieszanych przez instytucje. 

 
  

 
  


